

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange

Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC

FINANCE

Date: 20-12-2021 10:43:08 AM Subject: Other Material Information السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 20-12-202 AM 10:43:08 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى

DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:

تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:

الحدث الجوهري

Material Event

Date of event: 19-12-2021

تاريخ الحدث الجوهري: 19-12-2021

Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position

الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي

Based on the decision of the Extraordinary General Assembly dated 10/03/2021 and pursuant to the decision of the Board of Directors on 27/11/2021, our company signed on 19/12/2021 a settlement and reconciliation agreement with Mr. Ayman (Muhammad Ali) Darwish Al-Khalili in his capacity as a representative of the Jordanian company For electronic and electrical devices and in his personal capacity, in order to settle the debt of the Osama Darwish Al-Khalili & Sons Company, whose debt balance is 1,973,768 dinars, by depositing a check/bank transfer in the amount of 1,700,000 US dollars, equivalent to 1,190,000 Jordanian dinars, in an account opened specifically for this purpose with the Bank of Beirut and Arab Countries in the Lebanese Republic, and amortization The remaining debt balance amounting to 783,768 dinars. On the impact of this settlement and if it is accomplished as agreed upon; Dar Al-Aman Islamic Finance Company absolves Mr. Ayman (Muhammad Ali) Darwish Al-Khalili from liability and grants him a letter of acquittal stating the waiver of the personal right claim and the lack of objection to dropping the public right lawsuit for the purposes of submitting a request to drop it from him and all the parties mentioned in the case of Osama Darwish Al-Khalili and his sons in the file Criminal Case No. 965/2021 pending at the Amman Criminal Court.

إستنادا إلى قرار الهيئة العامة غير العادية بتاريخ 2021/10/03 وعملاً بقرار مجلس الإدارة بتاريخ 2021/11/27 فقد قامت شركتنا بتاريخ 2021/12/19 بتوقيع إتفاقية تسوية ومصالحة مع السيد أيمن (محمد على) درويش الخليلي بصفته ممثلاً عن الشركة الأردنية للأجهزة الإلكترونية والكهربائية وبصفته الشخصية وذلك لتسوية مديونية شركة أسامه درويش الخليلي وأولاده البالغ رصيد مديونيتها 1,973,768 دينار من خلال إيداع شيك/حوالة مصرفية بمبلغ 1,700,000 **دولار أمريكي** أي ما يعادل 1,190,000 **دينار أردني** في حساب يفتح خصيصالهذا الغرض لدى بنك بيروت والبلاد العربية في الجمهورية اللبنانية وإطفاء باقى رصيد المديونية البالغ قيمتها 783,768 دينار وعلى أثر هذه التسوية وفي حال إنجازها حسب ما تم الإتفاق عليه؛ تقوم شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي بإبراء ذمة السيد أيمن (محمد على) درويش الخليلي ومنحه كتاب مخالصة يفيد التنازل عن الإدعاء بالحق الشخصي وعدم الممانعة من إسقاط دعوى الحق العام لغايات التقدم بطلب إسقاطها عنه وعن جميع الأطراف الوارد ذكرهم في واقعة أسامه درويش الخليلي وأولاده ضمن ملف القضية الجنائية رقم 2021/965 المنظورة لدى محكمة جنايات عمان.



 $Please\ accept\ our\ sincere\ thanks\ and\ appreciation.$

Chairman of Board of Directors

ايهاب الهيموني :User Name

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني